

Title (en)

Container for spreading products in stick form, especially for cosmetic products.

Title (de)

Behälter für zu verstreichende stiftförmige Produkte, insbesondere für kosmetische Produkte.

Title (fr)

Etui pour produits à étendre en forme de bâton, en particulier pour produits cosmétiques.

Publication

EP 0056936 A2 19820804 (DE)

Application

EP 82100114 A 19820109

Priority

IT 2052781 U 19810120

Abstract (en)

The container having a device for extending and retracting the stick-shaped product is characterised in that the container has a longitudinal slot (8) in one side of its longitudinal part and an exit aperture (5) in its semicylindrical top part, and in that the device has in the said longitudinal slot a displaceable slide knob (7), to which there are attached in the inside of the container on the one hand a flexible tape (6), which opens and closes the exit aperture (5) when the slide knob is displaced, and on the other hand the one end of a further flexible tape (12) which is attached by its other end to the stick bearer (13) in such a way that the exit aperture (5) is opened or closed when the slide knob (7) is displaced and, at the same time, the product stick is extended or retracted. Provided in the interior of the container between the longitudinal slot (8) and the stick (10) is a fixed partition (9). <IMAGE>

Abstract (de)

Behälter für zu verstreichende stiftförmige Produkte, insbesondere für kosmetische Produkte, mit einer Vorrichtung zum Aus- und Einschieben des stiftförmigen Produktes, dadurch gekennzeichnet, dass der Behälter in einer Seite seines Längsteiles einen Längsschlitz (8) und in seinem halbzylindrischen Kopfteil eine Austrittsöffnung (5) aufweist und dass die Vorrichtung einen im genannten Längsschlitz verschiebbaren Schiebeknopf (7) aufweist, an dem im Inneren des Behälters einerseits ein flexibles Band (6), welches bei Verschieben des Schiebeknopfes die Austrittsöffnung (5) öffnet bzw. verschließt und andererseits das eine Ende eines weiteren flexiblen Bandes (12) befestigt ist, welches mit seinem anderen Ende am Stifträger (13) befestigt ist, in der Weise, dass beim Verschieben des Schiebeknopfes (7) gleichzeitig die Austrittsöffnung (5) geöffnet bzw. verschlossen und der Produktstift aus- bzw. eingeschoben wird. Zwischen dem Längsschlitz (8) und dem Stift (10) ist im Inneren des Behälters eine fixe Zwischenwand (9) vorgesehen.

IPC 1-7

A45D 40/02

IPC 8 full level

A45D 40/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 40/026 (2013.01)

Cited by

CN109247694A; EP0389965A3; GB2229708A; US4960024A; GB2229708B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0056936 A2 19820804; EP 0056936 A3 19820825; IT 8120527 V0 19810120

DOCDB simple family (application)

EP 82100114 A 19820109; IT 2052781 U 19810120